
Vragen van het lid De Ruiter (SP) aan de staatssecretaris van volkshuisvesting
over fusies van woningcorporaties in Midden- en Noord-Limburg.

1.

Heeft U kennis genomen van het bericht “Balans Weert en Wonen N-Limburg willen
fuseren” 1 en kloppen de beschreven feiten?

2.

Hoe beoordeelt U deze ontwikkeling in het licht van uw antwoorden op eerdere
schriftelijke vragen van het lid Poppe2 en uw uitspraken in de media dat U de
fusiegolf bij de woningcorporaties wil indammen3?

3.

Hoe is het mogelijk dat Balans, waarbij de leden van beoogd fusiepartner
bouwvereniging Weert tot op de dag van vandaag nog geen toestemming hebben
gegeven voor de fusie,  desondanks een intentieovereenkomst ondertekent die de
opmaat is voor een volgende fusie?

4.

Is uw Inspectie hier vooraf in gekend?
Zo ja: wat heeft deze voor standpunt ingenomen?
Zo nee: is dit een schoolvoorbeeld van het ontduiken van de fusievoorschriften,
waarbij de huurders en de staatssecretaris VROM als toezichthouder voor voldongen
feiten gesteld worden?

5.

Heeft U in het licht van uw uitspraken over “het groter worden om het groter
worden” een mening over de wenselijke schaalgrootte (geografisch, aantal
woningen) van corporaties in verstedelijkt en landelijk gebied?

                                                                
1 Dagblad De Limburger, 21 juni 2002.
2 Tweede Kamer, vergaderjaar 2000-2001, aanhangsel bij de Handelingen nr.1445.
3 Bron: interview “1 op de middag”, Radio 1, 26 februari 2002.



6.

Kunt U aangeven wat de maatschappelijke meerwaarde is van de fusie van een aantal
corporaties uit midden-Nederland, de regio Nijmegen en Leiden e.o. tot de
woningcorporatie Portaal?
Vindt U deze fusie tot een schaalgrootte van 60.000 woningen en een werkgebied
met hemelsbrede reisafstanden tot 100km, waarvoor U wel toestemming heeft
gegeven,  achteraf een bedrijfsongeval?


